
The Greenhithe School Art Exhibition is approaching fast and the theme of

this year's event is “Sharing Our World”. Soon our school hall will become a

showcase for masterpieces inspired by artists from six of our continents.

We look forward to welcoming our community, friends and family to visit and

wonder over the creations. Every child will have something marvellous on

display, the variety of work will include sculpture, paintings, collage and

weaving. There will be a live painting demonstration by a local artist and a

collection of pieces by Albany Junior and Albany Senior School students too.

Put it in your diary and see you there!



Greenhithe学校艺术展即将来临，今年活动的主题是“共享我们的
世界”。很快，我们的学校礼堂将会展出一些作品，这些作品受到了
来自六大洲艺术家们的启发。

我们期待着各位社区的朋友和家人来参观和了解这些创作。每个

孩子都会有一些优秀的创作会展出，各种各样的作品将包括雕塑、

绘画、拼贴画和编织。有一位艺术家将进行现场绘画演示，Albany
初中和ALbany高中部分学生的作品也会展出。
请记下这个时间，我们期待与您在学校礼堂见面！

Greenhithe学校艺术展
地点：学校礼堂

时间：9月14日 星期三， 下午6点-7点30
9月15日 星期四， 下午3点-4点

主题：“共享我们的世界”


